
V KS TRNOVO

Nl POVEZAVE Z DELOVNIMI ORGANIZACIJAMI
Orgari krajevae skupnosti in delegadje za SIS ter ob-

činsko skapitfbo opravl(ajo svoje Mloge n« zadovoljivi
ravni, so ngotovffl delegati sknpscine krajevne skupno-
sti. Zaslužna za tak uspeh je predvsem KS Sodalistične
zveze, ki je v predvolilnem postopku izbrala kandidate
za posamezne naloge. Le pri odboru za splošni ljudski
odpor in družbeno samozaščito so morali opraviti zame-
njavo na odgovornib mestih, kajti nekaj prejšnjih članov
se ni zavedalo odgovornosti sprejetih nalog. Kljub pri-
zadevanjem večine članov organov krajevne skupnosti
še vse ne feče,kol želijo, sta poudarila predsednik sveta
krajevne skupnosti Franc Svetic in predsednik KK
SZDL Janez Barlič. Komisije sveta krajevne skupnosti,
ki naj bi bile operativni organi delegadj, še niso dovolj
zaživele.

Že sedaj ugotavljajo, da srednjeročnega programa ra-
zvoja krajevne skupnosti skoraj zagotovo ne bodo mogli
uresničiti zaradi pičlih finančnih sredstev. Dohodki kra-
jevne skupnosti se iz leta v leto manjšajo.

S tremi delovnimi organizacijami, kolikor jih je v nji-
hovi krajevni skupnosti, še niso vzpostavili normalnih
odnosov. Vzrok je v tem, ker te organizacije pošiljajo na
skupščino krajevne skupnosti delegate, ki predstavljajo
le številko v množici, v razpravi pa sploh ne sodelujejo.
Na krajevni skupnosti se tradijo, da bi vzpodbudili te de-
lovne organizacije k investiranju v stanovanja svojih de-
lavcev na zazidalnih okoliših. Zaradi slabe medsebojne
povezave pa v krajevni skupnosti ne vedo, če imajo de-
lovne organizacije enak interes.

Dva glavna problema — rušenje in preselitev prebi-
valcev starega Trnovega in urbanistična ureditev juž-

nega dela krajevne skupnosti, vedno spodbudita krajane
na zborih in delegate skupščine k živahni razpravi. Prvi
problem so bolj ali manj v vsestransko korist že rešili, za
reševanje drugega pa predlagajo urbanistom,še preden
se bodo lotili kakršnegakoli načrtovanja v tej krajevni
skupnosti, da jim bodo le-ti razložili, kako si krajani za-
mišljajo ureditev svoje krajevne skupnosti.

Srečujejo se tudi s problemom množice nedovoljenih
gradenj. Obstaja namreč huda nevarnost šir jenja kužnih
bolezni zaradi neurejene kanalizacije.

Z načrtovano gradnjo novih blokov in vselitvijo novih
prebivalcev se otroškemu varstvu in osnovnemu šolstvu
v Trnovem obetajo še slabši časi. Že sedaj čaka na spre-
jem v otroške vrtce približno dvesto otrok, z dogradi-
tvijo novih naselij se bo število otrok povečalo. Doslej
načrtujejo le gradnjo otroškega vrtca za 140 otrok ter '
manjšega VVZ v novozgrajenem bloku, ki bosta ko-
majda zadostila sedanjim potrebam. V osnovnem šol-
stvu stanje ni nič boljše, saj v prenapolnjeni šoli dve
izmeni otrok obiskujeta pouk. Zato v Trnovem še ni
možnosti za uvedbo celodnevne šole, saj v načrtu nimajo
nobene gradnje nove šole.

V neprimernih prostorih delujejo tudi sami organi
krajevne skupnosti. Gostujejo namreč v prostorih TVD
Partizan.Z izgradnjo soseske VS-1 bo tudi krajevna
skupnost dobila nove prostore. Že dve leti se tudi Odbor
za splošni ljudski odpor in družbeno samozaščito pogaja
za dodelitev dodatnega prostora, vendar doslej brez
uspeha.

Občinske strokovne službe so jim prostor že obl jubile,
obljube pa še niso izpolnile. FRANCE PREŠEREN


